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华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！ 

这星期六(一月九日）学校照常上课，请大家带着节日的余乐到校，这是我们 2016 年第一

次上课，请不要迟到呀！ 

 

这星期有演讲比赛，有很多兄弟中文学校的家长来。如果有人需要帮忙，请伸出你的友情

之手。谢谢.在此我想特别感谢汪杰老师！她领导了整个南部赛区和我们学校。她作了大

量工作，还动员了全家人帮忙。这是我们南部人的本色！为汪杰老师骄傲！ 

我们的春节联欢会是二月六日。报名工作已进入尾声，请还没报名的老师赶快了！时间不

等人呀！我们的组委还要作大量工作，请给他们留出时间！ 

春节是我们华人最大的节日。她庆祝我们去年的大丰收，也祝福我们来年的新命运。春节

自古也是成功人士回馈社区的时候。为了给我们的学生一个难忘的春节联欢会，我诚恳请

求我们社区的成功人士赞助我们的春节联欢会!当小朋友们吃着近乎赠送的美味佳肴，他

们一定会想，他们长大后，也要作事业有成之人。这就是我们的目的！谢谢！ 

学校见！ 

易成 

华夏中文学校南部分校 

二 O 一六年一月七日 

 

Hello Huaxia Students, teachers and Parents,  

This Saturday (01/09) our school is open. This is the first school day of 2016. Please 

bring your holiday joy to the school. Do not be late. 

The South Huaxia regional speech competition will be held this weekend. There are 

many parents from other Chinese schools who will come to our school. Please give a 

hand when they need help. Our teacher, Ms. Jie Wang is the lead of this event. She has 

organized everything, and has done a lot of work. I am so proud of her! 

Our Chinese New Year Celebration will be on 02/06. The registration is almost finished. 

Please hurry if you haven’t registered! Our organizers need time to work on it. 



Chinese New Year is a celebration time. It’s also a giving time. For those successful 

people, please sponsor our Chinese New Year Party. The kids will take you as their role 

models when they have good food. That’s our goal. Thank you.  

Thanks a lot for your reading. 

Cheng Yi 

Huaxia South Chinese School 
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